
PROTOKÓŁ nr II/2024 

Z II SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 15 maja 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady II sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało ok godz. 15:47 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

Przed przejściem do kolejnego punktu obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, 

p. Dariusz Malanowski, poprosił p. Joannę Szewczykowską o złożenie ślubowania na 

Radną Rady Miejskiej Sierpca oraz wręczył zaświadczenie potwierdzające ten fakt. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi odnośnie 

porządku obrad. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone, wobec tego Przewodniczący 

RM odczytał go i poddał pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 15 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji IX kadencji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z I sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował o wspólnym posiedzeniu Rady 

w dniu wczorajszym, tj. 14 maja, na którym zostały omówione uchwały na sesję Rady 

Miejskiej, jak również sprawy bieżące. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 23 marca 

2024 r. do 10 maja 2024 r. -  załącznik nr 3 

Radna, p. B. Gil, zadała pytanie dotyczące nasadzeń w mieście, kto to będzie robił i 

za ile, czy lampy ledowe będą przyjazne dla ludzi, zwierząt i otoczenia, co się stanie z 

mieszkańcami ul. Armii Krajowej na czas rozbiórki tego budynku. W odpowiedzi 

Burmistrz wyjaśnił, że na pierwsze pytanie nie odpowie, gdyż nie poruszał kwestii 

nasadzeń. Jeśli chodzi o lampy, to spełniają one normy obowiązujące na terenie 

Polski. W kwestii mieszkańców ul. Armii Krajowej były rozmowy z mieszkańcami a 

realizacja tej inwestycji, to jest jeszcze co najmniej rok z uwagi na procedury BGK-u i 

kwestie relokacji mieszkańców zostaną podane do publicznej informacji w 

momencie uzyskania gwarancji, że ten budynek ma finansowanie na rozbiórkę. 

Radna Gil poprosiła Burmistrza o wyjaśnienia ile będą kosztowały prace ziemne 

przed wykonaniem nasadzeń i ile przeznaczy się na nasadzenia. Burmistrz 

poinformował, że na budowę ścieżek zostanie przeznaczona kwota 365 000 zł a na 

pozostałe kwestie odpowie w sprawach różnych. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, czy 

jest prowadzone jakieś postępowanie pozwalające uporządkować prawa 

właścicielskie, jeśli chodzi o lampy na terenie miasta. Burmistrz powiedział, że w 

związku z przyjętą przez poprzednią Radę zmianą statutu odpowie na to pytanie w 

sprawach różnych. Radna zadała jeszcze pytanie dotyczące prac ziemnych  i 

związaną z tym kwotę 365 000 zł. Burmistrz wyjaśnił, że będzie to kwestia 

zabezpieczenia alejek, wymiany gruntu, stworzenie przestrzeni pod przyszłe 

nasadzenia roślin a na kolejne kroki są przygotowane projekty bądź wnioski. Radny, 

p. K. Skrzyński, ad vocem zwrócił uwagę, że albo Przewodniczący dopuszcza do 

dyskusji albo nie ma dyskusji na temat sprawozdania Burmistrza i jest rozmowa na ten 

temat w pkt. 27 i 29. W odpowiedzi Przewodniczący RM wyjaśnił, że nastąpiła zmiana 

statutu i na tej sesji dopuścił jeszcze taka formę dyskusji. Radna, p. B. Gil, poruszyła 



sprawę statutu i zapytała, czy wszyscy Radni przeczytali go i wiedzą, jakie są w nim 

zmiany. 

 6. Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Sierpca. 

Tytułem wstępu Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wyjaśnił, że Radni już od 

początku swojej pracy zgłaszali się do pracy w poszczególnych komisjach więc 

składy osobowe są podane a jeśli ktoś chciałby się dopisać lub wypisać, to 

oczywiście może. Następnie przeczytał nazwiska radnych, którzy zgłosili się do pracy 

w Komisji Rewizyjnej: Artur Balcerowski, Joanna Szewczykowska, Justyna Babecka, 

Zbigniew Długokęcki, którzy potwierdzili wolę pracy w tej Komisji. W celu wyboru 

przez Komisję jej Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego została ogłoszona 

przerwa. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 5 min. przerwy.  

Po wznowieniu obrad Protokół z I posiedzenia Komisji Rewizyjnej odczytał 

Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski. 

Radny, p. A. Balcerowski, poprosił o 2 min przerwy w celu wyjaśnienia kwestii 

formalnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 2 min. przerwy.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 5/II/2024 RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca -  załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

7. Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Budżetu, 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że do pracy w tej Komisji 

zgłosili się Radni: Krzysztof Kacperski, Justyna Babecka, Michał Roznoch, Dariusz 

Sieciński i zapytał, czy potwierdzają oni i wyrażają chęć pracy w Komisji. Wymienieni 

Radni potwierdzili chęć pracy w Komisji. Żadnych innych zgłoszeń nie było. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Budżetu, 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 6/II/2024 RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Budżetu, 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej Sierpca -  załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

8. Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisja Oświaty, 

Kultury, Pomocy Społecznej i Zdrowia Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że do pracy w tej Komisji 

zgłosili się Radni: Joanna Frej, Wojciech Skorłutowski, Waldemar Frydrychowicz, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Szewczykowska, Dariusz Malanowski i zapytał, czy 

potwierdzają oni i wyrażają chęć pracy w Komisji. Wymienieni Radni potwierdzili 

chęć pracy w Komisji. Żadnych innych zgłoszeń nie było. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisja Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Zdrowia Rady Miejskiej Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 7/II/2024 RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisja Oświaty, 

Kultury, Pomocy Społecznej i Zdrowia Rady Miejskiej Sierpca -  załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że do pracy w tej Komisji 

zgłosili się Radni: Krzysztof Kacperski, Przemysław Bukowski, Krzysztof Skrzyński, Krzysztof 

Rudowski, Wojciech Skorłutowski i zapytał, czy potwierdzają oni i wyrażają chęć 



pracy w Komisji. Wymienieni Radni potwierdzili chęć pracy w Komisji. Żadnych innych 

zgłoszeń nie było. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, 

Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji Rady Miejskiej Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 8/II/2024 RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji Rady Miejskiej Sierpca -  

załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

10. Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że do pracy w tej Komisji 

zgłosili się Radni: Barbara Gil, Artur Balcerowski, Joanna Szewczykowska i zapytał, czy 

potwierdzają oni i wyrażają chęć pracy w Komisji. Wymienieni Radni potwierdzili 

chęć pracy w Komisji. Do pracy w Komisji zgłosiła się jeszcze Radna, p. Joanna Frej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 9/II/2024 RM ws. powołania i określenia składu osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Sierpca  -  załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

11. Uchwała RM ws. powołania Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów znajdujących 

się na terenie Gminy Miasta Sierpc oraz określenia jej składu osobowego. 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że do pracy w tej Komisji 

zgłosili się Radni: Przemysław Bukowski, Krzysztof Rudowski, Zbigniew Długokęcki, 

Dariusz Sieciński i zapytał, czy potwierdzają oni i wyrażają chęć pracy w Komisji. 

Wymienieni Radni potwierdzili chęć pracy w Komisji. Żadnych innych zgłoszeń nie 

było. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów znajdujących się 

na terenie Gminy Miasta Sierpc oraz określenia jej składu osobowego. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 10/II/2024 RM ws. powołania Komisji ds. nazewnictwa ulic i placów znajdujących 

się na terenie Gminy Miasta Sierpc oraz określenia jej składu osobowego -  załącznik 

nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

12. Uchwała RM ws. powołania Komisji Weryfikacyjnej. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że do pracy w tej Komisji 

zgłosili się Radni: Krzysztof Skrzyński, Dariusz Malanowski, Barbara Gil i zapytał, czy 

potwierdzają oni i wyrażają chęć pracy w Komisji. Wymienieni Radni potwierdzili 

chęć pracy w Komisji. Żadnych innych zgłoszeń nie było. Dodał, że do pracy w 

Komisji dołączą jeszcze trzej przewodniczący komisji stałych: komisji Bezpieczeństwa, 

Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania Komisji Weryfikacyjnej. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 11/II/2024 RM ws. powołania Komisji Weryfikacyjnej -  załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że zgodnie ze Statutem, 

komisje odbędą pierwsze posiedzenia w celu wyboru ze swojego grona 

przewodniczących. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 20 min. przerwy.  

Po wznowieniu obrad głos zabrał Radny, p. A. Balcerowski, odczytując Uchwałę nr 1 

z dnia 15 maja 2024 r Komisji Rewizyjnej o dokonaniu wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej w osobie Artura Dariusza Balcerowskiego, Wiceprzewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej w osobie Joanny Marty Szewczykowskiej oraz Sekretarza Komisji 

Rewizyjnej w osobie Justyny Babeckiej, niniejszym przedkładając uchwałę do 

wiadomości Rady Miejskiej. Z uwagi na brak sprzeciwu ze strony Rady 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, złożył gratulacje członkom Komisji Rewizyjnej. 

13. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał protokół z pierwszego posiedzenia 

Komisji, podczas którego na Przewodniczącego został wybrany Pan Krzysztof 

Kacperski a na Wiceprzewodniczącego został wybrany Pan Dariusz Sieciński. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 12/II/2024 RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Rady Miejskiej Sierpca  

-  załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

14. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Pomocy Społecznej i Zdrowia Rady Miejskiej Sierpca. 

Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, odczytał protokół z pierwszego 

posiedzenia Komisji, podczas którego na Przewodniczącego został wybrany Pan 

Waldemar Frydrychowicz a na Wiceprzewodniczącego został wybrany Pan Krzysztof 

Skrzyński. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Zdrowia Rady Miejskiej Sierpca. 



Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 13/II/2024 RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Pomocy Społecznej i Zdrowia Rady Miejskiej Sierpca -  załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

15. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał protokół z pierwszego posiedzenia 

Komisji, podczas którego na Przewodniczącego został wybrany Pan Krzysztof 

Skrzyński a na Wiceprzewodniczącego został wybrany Pan Przemysław Bukowski. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa, 

Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji Rady Miejskiej Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 14/II/2024 RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji Rady Miejskiej Sierpca  

-  załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

16. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Sierpca. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Skorłutowski, odczytał protokół z pierwszego 

posiedzenia Komisji, podczas którego na Przewodniczącą została wybrana Pani 

Joanna Marta Szewczykowska a na Wiceprzewodniczącego został wybrany Pan 

Artur Dariusz Balcerowski. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miejskiej Sierpca. 



Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 15/II/2024 RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Sierpca -  załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

17. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji ds. 

nazewnictwa ulic i placów znajdujących się na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał protokół z pierwszego posiedzenia 

Komisji, podczas którego na Przewodniczącego został wybrany Pan Zbigniew 

Długokęcki a na Wiceprzewodniczącego został wybrany Pan Krzysztof Rudowski. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji ds. nazewnictwa 

ulic i placów znajdujących się na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 16/II/2024 RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji ds. 

nazewnictwa ulic i placów znajdujących się na terenie Gminy Miasta Sierpc -  

załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

18. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Weryfikacyjnej. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Skorłutowski, odczytał protokół z pierwszego 

posiedzenia Komisji, podczas którego na Przewodniczącą została wybrana Pani 

Barbara Gil. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Weryfikacyjnej. 



Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 17/II/2024 RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Weryfikacyjnej 

-  załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, wszystkim Przewodniczącym, 

Wiceprzewodniczącym i członkom Komisji złożył gratulacje i życzył owocnej pracy. 

19. Uchwała RM ws. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sierpca. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o omówienie uchwały poprosił Sekretarz,  

p. B. Wojciechowską – Dobies, która wyjaśniła, iż w związku z rozpoczęciem nowej 

kadencji organów gmin i ponownym wyborem Pana Jarosława Perzyńskiego na 

stanowisko Burmistrza Miasta zachodzi konieczność określenia warunków jego 

wynagrodzenia w związku z nawiązaniem nowego stosunku pracy. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, dlaczego uchwała wchodzi w życie z dniem 7 maja a nie z dniem 

podjęcia. Sekretarz odpowiedziała, że uchwała wchodzi w życie z dniem objęcia 

stanowiska, złożenia ślubowania przez włodarza miasta. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 18/II/2024 RM ws. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sierpca -  załącznik 

nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

20. Uchwała RM ws. ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Naczelnikowi 

WOK, p. M. Zdrojewskiego, który omówił projekt uchwały informując, iż stawka opłaty 



za zajęcia dodatkowe w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych została ustalona 

na poziomie 1,44 zł, co stanowi wzrost za 1 godz. o 14 groszy. Dodał, że ta 

odpłatność dotyczy dzieci od trzeciego do piątego roku życia. Radna, p. B. Gil, 

zapytała, ile kosztuje pobyt jednego dziecka w przedszkolu obecnie i ile miasto 

dopłaca do tych kosztów. Naczelnik WOK wyjaśnił, że w tej chwili jest bardzo trudno 

odpowiedzieć na to pytanie, natomiast jeśli chodzi o całokształt organizacji opieki 

przedszkolnej na terenie miasta, z której korzystało 620 dzieci, łącznie w 25 

oddziałach, na poziomie 8 500 000 zł, z tego 2/3 to są środki obciążające budżet 

samorządowy. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 19/II/2024 RM ws. ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych  

-  załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

21. Uchwała RM ws. zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokalu mieszkalnego, budowanego w ramach inwestycji realizowanej przez 

Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową Północne Mazowsze Sp. z o. o., w tym określenia 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej 

dla dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium pierwszeństwa. 

W tym punkcie o głos poprosił Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż uchwała 

dotyczy kryteriów, które będą brane w ciągu najbliższych tygodni podczas 

prowadzenia procedury wyboru najemców na lokale mieszkalne. Dodał, że osoby te 

będą partycypowały w wysokości 20% w budowie tych lokali. Do dyspozycji będą 42 

mieszkania. Radna, p. B. Gil, zapytała, na jakiej podstawie został ułożony ten 

regulamin i kto go układał i jakie mają możliwości otrzymania mieszkania w Sierpcu 

osoby będące w związkach partnerskich. Naczelnik WSK, p. L. Rymer, wyjaśniła, iż 

gmina jest zobowiązana aktem notarialnym, który został zawarty w grudniu 2021 r., 

gdzie jest zobowiązanie o podjęciu stosownych uchwał przez Radę Gminy co do 

określenia kryteriów naboru i określenia punktacji w kryteriach pierwszeństwa i 

dodatkowych kryteriach pierwszeństwa a zawarte tam zapisy są odzwierciedleniem 

ustawy o pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych 



latach najmu mieszkania. Następnie przekazała szczegóły dotyczące kryteriów. 

Dodała, że nabór nie wyklucza nikogo. Umowa z SIM zobowiązuje miasto do 

wyznaczenia 42 wnioskodawców uprawnionych do wejścia w stosunek najmu w 

zasobie SIM. Radna, p. B. Gil, skonkludowała, iż swoją wypowiedzią Naczelnik WSK 

całkowicie zaprzecza możliwości otrzymania mieszkania tylko dzięki dobrym 

znajomościom? Pani Rymer jeszcze raz podkreśliła, że aby otrzymać mieszkanie 

trzeba spełniać określone kryteria. Do pytania Radnej odniósł się również Burmistrz,  

p. J. Perzyński, nawiązując do pracy Komisji Mieszkaniowej przydzielającej lokale 

komunalne. Ad vocem Radna odpowiedziała, że w mieście chodzą różne opowieści 

i ludzie ją o to pytają i zapewnienie pani Naczelnik, że tak nie jest, wystarczą Radnej. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokalu mieszkalnego, budowanego w ramach inwestycji realizowanej przez 

Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową Północne Mazowsze Sp. z o. o., w tym określenia 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej 

dla dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium pierwszeństwa. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 20/II/2024 RM ws. zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokalu mieszkalnego, budowanego w ramach inwestycji realizowanej przez 

Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową Północne Mazowsze Sp. z o. o., w tym określenia 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad przeprowadzenia oceny punktowej 

dla dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium pierwszeństwa -  

załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

22. Uchwała RM ws. zasięgnięcia opinii Zarządów Osiedli w przedmiocie 

maksymalnej liczby zezwoleń na detaliczną sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Miasto Sierpc. 

Krótkiej charakterystyki projektu uchwały dokonała Kierownik BSO,  

p. K. Strześniewska. Radna, p. B. Gil, zapytała, ile ostatecznie będzie limitów 

sprzedaży alkoholi o różnym procencie. Kierownik BSO odpowiedziała, że w 

gastronomii będzie, jeśli chodzi o piwo – 12, wino – 10, wódka – 8 szt., czyli zwiększy 

się, ponieważ uchwała dotyczy zwiększenia limitów tylko w gastronomii, bo w 

sklepach jest wystarczająca liczba, jest nawet nadwyżka. Radna dopytała, czy te 

możliwości do wykorzystania nagle się pojawiły, czy one są już przez jakiś czas. Pani 

Strześniewska powiedziała, że w ciągu pół roku było kilka likwidacji punktów, jeśli 

chodzi o sklepy, stąd te wolne limity. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zasięgnięcia opinii Zarządów Osiedli w przedmiocie maksymalnej 

liczby zezwoleń na detaliczną sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Miasto Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 21/II/2024 RM ws. zasięgnięcia opinii Zarządów Osiedli w przedmiocie maksymalnej 

liczby zezwoleń na detaliczną sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Miasto Sierpc -  załącznik nr 20 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

23. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. gen. Władysława Andersa. 

Charakterystyki czterech następujących po sobie uchwał dokonała Naczelnik WAG, 

p. W. Szpejcher. Radna, p. B. Gil, poprosiła, aby do projektów uchwał był wpisywany 

dochód uzyskiwany z dzierżaw. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. gen. Władysława Andersa. 

Rada w glosowaniu: 14 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 22/II/2024 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. gen. Władysława Andersa   

-  załącznik nr 21 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

24. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Piastowska. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Piastowska. 

Rada w glosowaniu: 14 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 23/II/2024 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Piastowska -  załącznik nr 22 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kacperski 

25. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 10 lat - ul. Targowa. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 10 lat - ul. Targowa. 

Rada w glosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 24/II/2024 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 10 lat - ul. Targowa -  załącznik nr 23 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Kacperski 

26. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację użyczenia nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Gabriela Narutowicza. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację użyczenia nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Gabriela Narutowicza. 



Rada w glosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 25/II/2024 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację użyczenia nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres 3 lat - ul. Gabriela Narutowicza -  załącznik nr 24 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew Długokęcki, Joanna Frej, 

Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof 

Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Justyna Babecka, Krzysztof Kacperski 

27. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 6 

interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero 

dołączone do protokołu - załącznik nr 25.  

Głos zabrał Radca Prawny, p. M. Zasadowski, przypominając przepisy postanowienia 

statutu w zakresie definicji interpelacji i zapytania par. 9 ust. 1 pkt. 15; par. 13 ust. 2 

pkt. 5; par.45 ust 1, 2, 3, które są poświęcone interpelacjom i zapytaniom. Zatem, jeśli 

interpelacja i zapytanie nie będzie spełniała wymogów formalnych, nie będzie 

przekazana Burmistrzowi, co wynika z postanowień brzmienia statutu. Co do formy 

przekazywania interpelacji przez Radną odniósł się również Radny, p. K. Skrzyński. 

Radny, p. P. Bukowski, zwrócił się z zapytaniem o oświetlenie na terenie miasta, jaka 

będzie przyjęta kolejność, czy to będzie zależało od kategorii drogi, czy przy 

drogach gruntowych, gdzie nie ma jeszcze asfaltu czas oczekiwania będzie dłuższy?  

Ad vocem Radna, p. B. Gil, powiedziała, że przekazała to wszystko, o co prosili ją 

mieszkańcy, jeśli Radni nie przyjmują tego do wiadomości, to ich sprawa. W tym 

miejscu wywiązała się dyskusja o sposobach załatwiania spraw zgłaszanych Radnym 

przez mieszkańców. W kwestii wyjaśnienia Radca Prawny uściślił, wskazując art. 24 

ustawy o samorządzie gminnym, że interpelacje i zapytania mają dotyczyć spraw 

gminy a nie powiatu więc zapytanie bądź interpelacja, które będzie dotyczyć 

powiatu, nie będzie spełniało wymogów formalnych, w związku z czym będzie 

wracać do radnego. Odnośnie załatwiania spraw zgłaszanych przez mieszkańców 

wypowiedział się również Radny, p. A. Balcerowski. Radny, p. Z. Długokęcki, 

powiedział, że te wszystkie przedstawione sprawy są omawiane na Komisji 

Bezpieczeństwa, na którą zapraszani są Naczelnicy wydziałów, Straż Miejska, jak 

również funkcjonariusze Policji a sprawy m.in. dziur Radny osobiście zgłaszał do 

odpowiedniego wydziału Urzędu Miejskiego i właśnie po to Radni są wybrani przez 

mieszkańców. Zadeklarował również, że w sprawie ul. Konstytucji 3 Maja osobiście 

zadzwoni do Pana Starosty i sprawę przekaże. Radna, p. J. Szewczykowska, 

poinformowała, że mieszkańcy zgłaszają, iż nowe lampy ledowe dają bardzo mało 

światła i czy będzie możliwość wymiany ich na mocniejsze. Ad vocem Radny,  

p. K. Skrzyński, udzielił wyjaśnień technicznych w kwestii lamp.  



 28. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki, zwrócił się z prośbą do Radnych, aby wszelkie 

zgłoszenia były niezwłoczne, nawet telefoniczne a jeśli są zdjęcia, to powinny 

pokazywać lokalizację, np. zdjęcie w dół chodnika nie pokazuje jego lokalizacji. 

Odniósł się również do interpelacji dotyczącej ul. Okulickiego i Jana Pawła II. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, powiedział, że na większość interpelacji odpowie na piśmie 

oraz udzielił dodatkowych informacji w kwestii lamp. Odpowiedział na interpelację 

dotyczącą windy w Urzędzie Miejskim, ekranu na budynku Urzędu. W kwestii 

bezpieczeństwa mieszkańców w sytuacji zagrożenia informacji udzielił Inspektor ZK, 

p. T. Górzyński. Radna, p. B. Gil, zapytała, w jaki sposób zostaną zawiadomieni o 

miejscach schronienia seniorzy niekorzystający z internetu i ile procent jest w Sierpcu 

takich miejsc? Inspektor ZK odpowiedział, ze w Sierpcu są 4 miejsca wskazane przez 

Straż Pożarną, jako miejsca ukrycia dla ok. 200 osób. Z-ca Burmistrza,  

p. P. Nowakowski, dodał w uzupełnieniu interpelacji i po wypowiedzi Inspektora ZK, 

widać, jak wielki jest niedobór schronów. W tym celu w najbliższych tygodniach, 

wspólnie ze Starostą, p. P. Rzeszotarskim, planowana jest wizyta u Wicepremiera 

Ministra Obrony Narodowej, p. Władysława Kosiniaka – Kamysza, w sprawie 

wsparcia finansowego, ponieważ wszyscy zdają sobie sprawę, że budowa takiego 

schronu będzie bardzo kosztowna i bez wsparcia ze środków zewnętrznych miasto 

nie poradzi sobie z taką inwestycją. Nadmienił, że o efektach wizyty będzie 

informował. 

W tym miejscu o głos poprosił Burmistrz, p. J. Perzyński, zgłaszając wniosek formalny o 

wprowadzenie do porządku obrad Uchwały ws.  zmian uchwały budżetowej na  

2024 r. w wersji, która pozwoli miastu na zakup budynku przy pl. Chopina 17D. Dodał, 

że środki na ten cel miasto jest w stanie wyasygnować z budżetu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały dotyczących zmian budżetowych.  

Rada w Głosowaniu: 14 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 26 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Waldemar Frydrychowicz 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek obrad po zmianach a 

następnie poddał go pod głosowanie. 



Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Rada w Głosowaniu: 14 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła porządek 

obrad po zmianach – załącznik nr 27 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Michał 

Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof 

Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Waldemar Frydrychowicz 

29. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Dodatkowych informacji na temat zmian wprowadzonych w uchwale udzielił 

Burmistrz, p. J. Perzyński. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w glosowaniu: 13 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 26/II/2024 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok -  załącznik nr 28 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, 

Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Waldemar Frydrychowicz, Michał Roznoch 

30. Sprawy różne. 

Radny, p. K. Skrzyński, poinformował o terminie Komisji Bezpieczeństwa w dniu  

4 czerwca br. Radny, p. Z, Długokęcki, zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Bezpieczeństwa, aby zapraszać na jej posiedzenia także przedstawicieli 

Starostwa, jak również i z Gminy Sierpc. Ad vocem Radny Skrzyński, wyjaśnił, że 

powiat zapowiedział rewizytę więc niezręcznie jest wystosowywać ponowne 

zaproszenie. Radna, p. B. Gil, podziękowała Z-cy Burmistrza za inicjatywę w sprawie 

budowy schronu. Radny, p. Z. Długokęcki, podziękował za współpracę 

Przewodniczącemu RM, Radnym. Przeprosił również za wszelkiego rodzaju 



niedociągnięcia. Podziękował również Panom Burmistrzom, Naczelnikom 

poszczególnych wydziałów, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik. Złożył też wyrazy 

podziękowania wyborcom okręgu nr 5 za poparcie, za oddanie głosu w wyborach 

samorządowych. Radna, p. B. Gil, podziękowała za pomoc w przygotowaniu do  

I sesji Rady Miejskiej Pani Sekretarz, Inspektor Biura Rady i Panu Informatykowi. 

31. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady II sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski  

  

Przygotował(a):  

Inspektor 

Beata Kowalska 


